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Pierwsza i druga sesja 
Rady Gminy Strzyżewice V kadencji

W dniu 27 listopada 2006 r. po raz pierwszy radni nowej – V kadencji 
spotkali się na sesji. 
Obrady rozpoczął Pan Bolesław Baran – Przewodniczący Rady poprzed-
niej kadencji, a następnie przekazał prowadzenie obrad najstarszemu wie-
kiem radnemu Panu Tadeuszowi Betiukowi. 
Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni złożyli ślubowa-
nie: „Wierni Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uro-
czyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwe, mając 
na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” Radni wypowiadali 
słowo „ślubuję”, niektórzy z obecnych złożyli ślubowanie przed dodanie 
zdania „Tak mi dopomóż Bóg”.
Następnie, zgodnie z porządkiem obrad, przystąpiono do wyboru Prze-
wodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Strzyżewice. Prze-
wodniczącym został Pan Eugeniusz Markiewicz ze Strzyżewic, natomiast 
zastępcą Pani Halina Krawczyk z Pawłowa.

Rozwój agroturystyki 
i znajomość języków obcych 
szansą nowego zatrudnienia

Po taką nazwą Gmina Strzyżewice realizowała projekt  w ramach Zinte-
growanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego Działanie 2.1 
„Rozwój umiejętności powiązany z potrzebami regionalnego rynku pracy 
i możliwości kształcenia ustawicznego w regionie”. Projekt współfinan-
sowany był  przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego,  oraz środków budżetu państwa w ramach Zintegrowanego 
Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004 – 2006.  Skiero-
wany był  do rolników i ich domowników zainteresowanych podjęciem 
dodatkowej działalności zbliżonej do rolnictwa, a także do pracujących 
osób dorosłych zgłaszających z własnej inicjatywy chęć podwyższenia lub 
dostosowania swoich kwalifikacji zawodowych do zapotrzebowania roz-
wijającego się sektora turystycznego i związanego z nim rynku pracy. W 
ramach projektu odbył się  kurs agroturystyczny,  kurs przewodnicki oraz  
kurs języka angielskiego. 
Celem projektu było zwiększenie mobilności zawodowej mieszkańców i 
ich zdolności  w zakresie dostosowania umiejętności i kwalifikacji zawo-
dowych do wymogów rynku pracy.

Wyniki wyborów 
samorządowych 

w Gminie Strzyżewice
W wyborach, które odbyły się dnia 12 listopada 2006 r. liczba osób 
uprawnionych do głosowania wynosiła 5844. W głosowaniu wzię-
ło udział 2759 wyborców co stanowi 47,21 % uprawnionych do 
głosowania.
Wybory Wójta Gminy Strzyżewice
Na poszczególnych kandydatów oddano następująca liczbę głosów 
ważnych:
- Dąbrowski Jan Andrzej – 1767, tj. 65% głosów
- Chmielik Krzysztof – 952, tj. 35 % głosów.
Na wójta wybrany został Jan Andrzej Dąbrowski. 
Wybory do Rady Gminy Strzyżewice
Dla wyboru Rady Gminy Strzyżewice utworzono 8 okręgów wybor-
czych, w których łącznie wybierano 15 radnych. Radnymi zostali:

Lp.
Nazwisko, imię

i miejsce zamieszkania

Głosy ważne oddane 
na kandydata

liczba
% w skali 

okręgu 
wyborczego

z listy nr 1 KOMITET WYBORCZY PSL
1. Dojutrek Jan 

z Żabiej Woli 146 28

2. Moryl Roman 
z Polanówki 151 29

3. Żarski Krzysztof 
z Żabiej Woli 151 29

4. Skwarek Grażyna 
z Osmolic Drugich 103 35

5. Mikuła Jacek 
z Bystrzycy Nowej 93 24

6. Markiewicz Eugeniusz 
ze Strzyżewic 112 34

7. Baran Krzysztof 
z Kiełczewic Maryjskich 160 42

z listy nr 7 KW SAMOOBRONA 
8. Krawczyk Halina 

z Pawłowa 114 55
z listy nr 17 KWW PRAWO I RODZINA GMINY 
STRZYŻEWICE

9. Kępa Piotr 
z Osmolic Drugich 105 35

10. Betiuk Tadeusz 
z Piotrowic 154 41

11. Otrocki Piotr
z Piotrowic 170 45

12. Wiechnik Janina
z Bystrzycy Starej 136 35

13. Jarosz Wiesław
ze Strzyżewic 78 24

14. Sagan Janusz
z Borkowizny 179 47

z listy nr 21 KWW WSPÓLNA SPRAWA GMINA 
STRZYŻEWICE

15. Sławomir Kapica 
z Kolonii Kiełczewice Dolne 72 40

Wybory do Rady Powiatu w Lublinie 
Dla wyboru Rady Powiatu w Lublinie utworzono 5 okręgów wy-
borczych, w których łącznie wybierano 25 radnych. Okręg wy-
borczy nr 2 (Gminy Głusk, Jabłonna i Strzyżewice) obejmował 4 
mandaty.
Komitety wyborcze uczestniczące w podziale mandatów uzyskały 
następujące liczby mandatów:
Lista nr 1 KOMITET WYBORCZY PSL – 2. Radnymi z tej listy 
zostali wybrani: Piekarczyk Wojciech i Walasek Artur.
Lista nr 4 KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ – 2. Radnymi z tej 
listy zostali wybrani: Chmielik Krzysztof i Palusiński Waldemar.

cd na str. 7
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W terminie od 4 maja 2005 roku do 30 października 
2006 roku został zrealizowany  ostatni z zaplanowanych 
w ramach projektu kursów – kurs  języka angielskiego. 
Kurs ten  prowadzony był przez nauczycieli języka an-
gielskiego z  NEW ENGLISH SCHOOL z Lublina. Pro-
gram kursu obejmował 260 godzin lekcyjnych. Zajęcia z 
języka angielskiego  prowadzone były  Metodą CALLA-
NA w oparciu o odpowiedni podręcznik.
Metoda CALLANA umożliwia opanowanie języka an-
gielskiego cztery razy szybciej niż normalnie. Przeciętny 

student zamiast uczyć się 350 godzin (cztery lata akademickie), w celu osiągnię-
cia poziomu egzaminu Cambridge Preliminary, może zdobyć go po 80 godzinach 
nauki , a poziom egzaminu Cambridge First Certyfikate po 160 godzinach.
Zajęcia odbywały  się dwa razy w tygodniu w poniedziałki i środy. Grupa  bio-
rąca udział w tym kursie liczyła 12 osób. Byli to uczestnicy  kursów agrotury-
stycznego i przewodnickiego oraz pracownicy Urzędu Gminy.
W dniu 27 listopada 2006 roku  odbyło się spotkanie, na którym Zastępca Wój-
ta Pani Kazimiera Cisińska  wręczyła zaświadczenia ukończenia kursu języka 
angielskiego.
Gmina Strzyżewice realizując  projekt zorganizowany w formie cyklu szkoleń 

„Rozwój agroturystyki i 
znajomość języków obcych 

szansą nowego zatrudnienia”

Chluba Gminy Strzyżewice, 
czyli młodzież nie jest taka zła...

Ostatnio wiele słyszy się o przemocy wśród młodzieży. Fakt ten oburza spo-
łeczeństwo, które jest negatywnie nastawione do młodego pokolenia. Niestety 
to stereotypowe myślenie krzywdzi tych, którzy postępują w sposób prawi-
dłowy i zgodny z zasadami moralnymi. Przykładem i zarazem chlubą naszej 
gminy jest Młodzieżowa Orkiestra Dęta działająca przy Publicznej Szkole 
Podstawowej w Kiełczewicach Górnych pod batutą Stanisława Szymaniaka.
Kazimiera Cisińska –założycielka i opiekunka orkiestry, tworząc ją 8 lat temu 
nawet nie zdawała sobie sprawy jak wiele czyni dobrego. Młodzież ta musi 
pogodzić wielogodzinne próby i występy z zajęciami szkolnymi, co czasami 
jest trudne. Mimo to nie zniechęcają się, gdyż wiedzą, że włożony wysiłek w 
życie orkiestry zaowocuje w przyszłości i przyniesie im nowe doświadczenia. 
Dzięki Młodzieżowej Orkiestrze Dętej kształcą w sobie umiejętność współ-
pracy w zespole, nabywają umiejętność walki ze stresem, odpowiedzialności 
za swoje działania, uczą się jak wyciągać wnioski z porażki i zachowywać 
się w różnych sytuacjach społecznych. Do tego mają okazję do kontaktu z 
innymi ludźmi, także ze sławnymi np. z Tomaszem Kammelem czy Krzysz-
tofem Hołowczycem. Podczas festiwali uczą się zdrowej rywalizacji i wie-
dzą, że tylko uczciwość i wysokie umiejętności wygrywają. Dzięki orkiestrze 
młodzież często spotyka się i integruje, co ma duży wpływ na kształtowanie 
jej osobowości. Dla członków orkiestry nie do pomyślenia byłoby stosowa-
nie przemocy wobec swoich kolegów, koleżanek, gdyż panuje tam atmosfera 
przyjaźni, starsi troszczą się i pomagają młodszym. Te wszystkie działania po-
wodują, iż osiągają liczne sukcesy, do których należą: Nagroda Główna – VI 
Wojewódzkich Spotkań Młodych Instrumentalistów Poniatowa Concertans, 
II miejsce w XVI Przeglądzie Orkiestr Dętych – Krasnobród, II miejsce w 
IV Międzypowiatowym Przeglądzie Orkiestr Dętych w Polichnie i występ w 
TVP2 w programie „Pytanie na śniadanie”.
Młodzież nie jest zła z natury, przyczyn jej niewłaściwego zachowania należy 
szukać gdzie indziej. Rodzice, którzy poświęcili swój cenny czas na dowozy 
swoich pociech na próby, widzą teraz pozytywne tego efekty. Ocalili je od 
najgorszego, zejścia na złą drogę. Młodzież ta woli ćwiczyć nowe utwory, niż 
używać przemocy wobec bliźniego. Oni wybrali to, co dobre i szlachetne, co 
pozwala na rozwijanie swoich uzdolnień. Zamiast narzekać, może należy się 
zastanowić jak pokierować i jak wskazać właściwą drogę swojemu dziecku, 
by uchronić go od złego...

Andżelika Wiatrowska

mających charakter kompleksowy przyczyniła się do zwiększenia 
aktywności beneficjentów ostatecznych na rynku pracy. Uczest-
nictwo w projekcie pozwoliło beneficjentom zdobyć nowe umie-
jętności poprzez  gruntowne zapoznanie się z tematyką dotyczącą 
prowadzenia gospodarstwa agroturystycznego, zakładania i pro-
wadzenia własnej działalności gospodarczej, znajomości języków 
obcych oraz poznania walorów historyczno – przyrodniczych te-
renów położonych w dolinie rzeki Bystrzycy i sposobu profesjo-
nalnej obsługi turystów.

E. Danielewicz

Dnia 25 listopada uczniowie Technikum Pszczelarskiego w 
Pszczelej Woli wraz z nauczycielami byli gośćmi programu 
„Dzień dobry w sobotę” w TVP 1 przy ul. Woronicza 17. 
Przez cały czas trwania programu uczniowie klasy IV TP: 
Michał Ceroń  i Rafał Augustyn prezentowali sztukę wyko-
nywania świec z wosku pszczelego.
Program transmitowany był na żywo, ale to zupełnie nie 
przeszkadzało uczestnikom programu. W studiu czuli się 
bardzo swobodnie, bo któż więcej wie o pszczołach i wosku 
niż sami pszczelarze…
Na pytanie redaktora, dlaczego chłopcy wybrali właśnie 
szkołę w Pszczelej Woli padła odpowiedź, że to wyraz kul-
tywowania przez nich rodzinnych tradycji pszczelarskich 
oraz własnych zainteresowań. Rafał ma nawet własną pięt-
nastostopniową pasiekę.
Wraz z uczniami na nagraniu byli też nauczyciele: pani 
Renata Wilczyńska – Fabiszewska, która opowiadała tele-
widzom o właściwościach miodu i sposobach powstawania 
wosku oraz pan Mariusz Chachuła, który zdał relację z prak-
tyk zagranicznych  Pszczelowolskiej młodzieży.
Nasza szkolna prezentacja przygotowała też wystawkę wy-
robów z wosku i produktów pszczelich, która cieszyła się 
dużym zainteresowaniem ze strony ekipy realizującej pro-
gram. Widać, że  polskie społeczeństwo zaczyna już doce-
niać lecznicze właściwości tych produktów… Świece z wo-
sku i różne rodzaje miodu kupowano bardzo chętnie.
Na koniec zaprezentowano wykonane przez uczniów w cza-
sie nagrania świece odlewane i zwijane z węzy. Cała ekipa 
wróciła w pełni usatysfakcjonowana swoim wystąpieniem, 
bogata w nowe doświadczenia i wrażenia oczywiście.
My cieszymy się , że wypadli tak naturalnie i ładnie zapre-
zentowali szkołę. Czekamy więc na kolejne takie progra-
my!

Monika Szabat 
nauczyciel w ZSR CKP w Pszczelej Woli 

cd ze str. 3
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Do udziału w Festiwalu ogólnopolskim, po eliminacjach 
wojewódzkich,  zostało zaproszonych ogółem osiem-
dziesięciu wykonawców. Poddani zostali oni surowej 
ocenie jury w 5-cio osobowym składzie pod przewod-
nictwem,  Grażyny Łobaszewskiej – wokalistki jaz-
zowej, piosenkarki, nauczycielki śpiewu estradowego, 
oraz Ludmiły Małeckiej – aktorki musicalowej, woka-
listki, Wiesława Andrzejewskiego – autora piosenek, 
reżysera estradowego, Artura Grudzińskiego – mu-
zyka, kompozytora i aranżera, konsultanta programów 
muzycznych TVP, Witolda  Szulca – aktora, reżysera, 
nauczyciela akademickiego w zakresie interpretacji pio-
senki Każdy z jurorów mógł przyznać wykonawcy do 25 
punktów przy zachowaniu zasady, iż na każde kolejne z 
pięciu kryteriów dysponują po 5 punktów. Kryteria te to: 
walory głosu, technika, muzykalność, dobór repertu-
aru i interpretacja, ogólne wrażenie estetyczne. Wo-
jewództwo Lubelskie reprezentowała 6 osobowa grupa 
wokalistów, dwójka z nich znalazła się wśród nagrodzo-
nych.  Najwyższa możliwa ilość punktów do zdobycia to 
125. Wśród laureatów znaleźli się: Katarzyna Kawałek, 
która z ilością 93 pkt zdobyła III m  w kategorii 7 - 10 lat  
oraz Bartłomiej Kawałek, który  w kategorii 11 - 13 lat 
zdobył II m z łączną ilością pkt - 110,5.

Zacytowane powyżej słowa, będące 
parafrazą znanego tekstu pochodzącego 
z kultowego filmu Barei pt.: „Miś”, moż-
na już uznać za nieaktualne. Nieaktualne od 
chwili, gdy została podpisana umowa dotycząca remontu budynku Zespołu 
Szkół Techniki Rolniczej w Piotrowicach i pełną parą ruszyły zaplanowane 
prace. Niestety przed ósmym czerwca 2006 roku rzeczywiście w salach lekcyj-
nych od strony północnej (konstukcja szklano – metalowa, bez fundamentów, 
zupełna prowizorka...) założono rynny wewnętrzne, by uchronić młodociane 
głowy przed kapiącą z blaszanego dachu wodą, ciała pedagogiczne musiały 
chronić się przed przenikliwym zimnem pod kilkoma warstwami swetrów... 
Dobrze, że to już przeszłość!
Jak wspomniałam wyżej, przełomowa data w dziejach naszej placówki dydak-
tycznej to ósmy czerwca 2006 roku. Wówczas została zawarta umowa pomię-
dzy Powiatem Lubelskim reprezentowanym przez Zarząd Powiatu w Lublinie: 
Starostę Lubelskiego pana Pawła Pikulę i Wice starostę Lubelskiego – pana 
Krzysztofa Chmielika a firmą remontową SASS, mającą swoją siedzibę w Bił-
goraju. Przedmiotem umowy była przebudowa obiektów ZSTR w Piotrowicach 
(budynku dydaktycznego i sali gimnastycznej). Zakres prac obejmował: 
- przebudowę budynku szkoły z wymianą konstrukcji dachu, wymurowaniem 
ściany osłonowej, montażem stolarki okiennej i parapetów wewnętrznych w 
części przebudowywanej, wykonanie instalacji elektrycznej i centralnego 
ogrzewania w obrębie przebudowywanej ściany osłonowej budynku, wymia-
nę grzejników centralnego  ogrzewania, montaż termozaworów w pozostałych 
salach lekcyjnych, wykonanie nowych posadzek i tynków wewnętrznych oraz 
roboty malarskie;
- wymianę stolarki okiennej i parapetów wewnętrznych oraz zewnętrznych w 
obiektach szkoły;
- wykonanie docieplenia ścian zewnętrznych i zmianę jej kolorystyki.
Łączna wartość zamówienia, sfinansowana przez Starostwo Powiatowe w 
Lublinie, wyniosła około siedemset pięćdziesiąt tysięcy złotych. Poza tym, z 
własnych środków finansowych szkoły (dwadzieścia pięć tysięcy złotych) wy-
konano:
- oświetlenie sali gimnastycznej,
- wymianę konstrukcji dachu na pokoju nauczycielskim,
- wymianę drzwi do sal lekcyjnych,
- drobne prace remontowe.
Prace budowlane ruszyły 21 czerwca 2006 roku. Ich efektem było oddanie 
do użytkowania ciepłego, szczelnego i estetycznego budynku. Uroczystość 
symbolicznego przecięcia wstęgi miała miejsce ósmego grudnia 2006 roku ( 
prawie jakby nowa szkoła była prezentem od św. Mikołaja). Tego dnia do Pio-
trowic przybili szanowni goście: starosta lubelski: Paweł Pikula, wice starosta:  
Marek Kwiatkowski, były wice starosta, obecny radny: Krzysztof Chmielik, 
członek zarządu: Robert Wójcik, pani wizytator z Kuratorium Oświaty w Lu-
blinie Hanna Mulawa, przedstawiciele władz gminnych: pani wice wójt Kazi-
miera Cisińska i obecny przewodniczący Rady Gminy Strzyżewice – pan Mar-
kiewicz, nie zabrakło też dyrektorów szkół podległych Powiatowi. Odnowiony 
budynek poświęcił ksiądz wikary z parafii Bystrzyca Stara – Piotr Latoch. 
Przecięcia wstęgi dokonali zaś panowie: starosta Paweł Pikula, wice starosta: 
Marek Kwiatkowski, radny: Krzysztof Chmielik, dyrektor ZSTR – Janusz Ba-
ran oraz pani wizytator Hanna Mulawa.
Od tej pamiętnej chwili możemy cieszyć się pracą bez obaw, że wewnętrzna 
rynna pęknie i zaleje nas deszczówka; szanowne ciało pedagogiczne mogło też 
pozbyć się kilku warstw swetrów, bo w budynku jest cieplutko!
W imieniu wszystkich pracowników ZSTR im. Wincentego Witosa w 
Piotrowicach dziękujemy Zarządowi Powiatu oraz poprzedniemu Dyrekto-
rowi szkoły panu Bolesławowi Baranowi ( tak spełniło się Jego największe 
marzenie i dokonało się zwieńczenie ponad czterdziestoletniej dyrektorskiej 
pracy!!!) za odnowienie naszej szkoły i pozostawienie jej przyjaznej, bezpiecz-
nej i pięknej.

Katarzyna Zieleniak
nauczyciel ZSTR w Piotrowicach

W szkole warunki mieliśmy bardzo dobre
 i to nieprawda, że dach przeciekał,

zwłaszcza, że prawie wcale nie padało,
a zresztą i tak orynnowanie

było wewnętrzne...
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Freigericht –Pszczela Wola – 
wymiana młodzieży

W dniach 11-18 czerwca 2006r Zespół Szkół Rolniczych CKP w Pszczelej Woli, gościł 
grupę młodzieży z Kopernikusschule z Freigericht w Niemczech. Freigericht to niewiel-
kie miasteczko, położone w malowniczym regionie, ok.50 km od Frankfurtu. Koperni-
kusschule jest nowoczesną szkołą, liczącą ponad 2,5 tysiąca uczniów i współpracująca 
z wieloma szkołami z Europy. Z naszą szkołą współpracę koordynowała pani dyrektor 
Beata Kowalczyk.
Przygotowania do wizyty uczniów z Niemiec trwały bardzo długo. Współpraca z naszą 
szkołą polegała na realizacji projektu ekologicznego w Polsce i w Niemczech. Projekt pol-
ski miał na celu określić zanieczyszczenie atmosfery metodą wskaźnikową z wykorzysta-
niem porostów. Uczniowie gimnazjum w Pszczelej Woli z tą tematyką byli zapoznawani na 
zajęciach pozalekcyjnych z LOP. Uczyli się rozpoznawać i oznaczać porosty. Wyjeżdżali 
na zajęcia terenowe do Poleskiego Parku Narodowego., gdzie mogli obserwować rzadkie 
okazy.
W trakcie realizacji projektu, uczniowie zostali podzieleni na kilka grup. Wspólnie z ko-
legami z Niemiec, mieli za zadanie wyszukać na wyznaczonym terenie, stanowiska z po-
rostami i opisać według przygotowanych kart pracy. Młodzież w grupach opracowywała 
swoje wyniki, a następnie wspólnie przenosili je na mapkę, która w efekcie końcowym, 
przedstawiała stan zanieczyszczenia powietrza okolic Pszczelej Woli.
Podczas wieczoru pożegnalnego, który zaszczycili swoją obecnością: pan Paweł Pikula-
-Starosta Lubelski, a także dyrekcja szkoły i licznie przybyli rodzice, odbyła się prezen-
tacja pracy uczniów oraz podsumowanie całego pobytu gości z Niemiec w Polsce. Każda 
grupa przedstawiała wyniki w języku polskim i niemieckim. Miłym zakończeniem tego 
spotkania był poczęstunek przygotowany przez rodziców.
Podczas pobytu w naszej szkole, młodzież nie tylko realizowała projekt na zajęciach labo-
ratoryjnych, ale także poznawała nasz region. Zwiedzała Stare Miasto w Lublinie, Majda-
nek, malowniczy Kazimierz Dolny, architekturę Zamościa, a także najpiękniejsze zabytki 
Warszawy. Wspólnie podpatrywali przyrodę w Roztoczańskim Parku Narodowym.
We wrześniu, razem z pierwszym dzwonkiem szkolnym, gimnazjaliści z Pszczelej Woli 
wraz z opiekunami, wylecieli samolotem do Freigericht.
Tam realizowany był projekt, którego celem było badanie zanieczyszczenie gleby i wody. 
Podobnie jak na zajęciach w Polsce, utworzone zostały grupy uczniów, które pracowały 
nad tymi zagadnieniami. Po zapoznaniu z planem zajęć, wszyscy ruszyli do pracy. 
Grupa badająca wodę wybrała się rowerami po materiał do doświadczeń. Wyznaczonych 
zostało kilka stanowisk w pobliskich potokach, z których uczniowie pobierali próbki. 
Śmiechu było przy tym co nie miara. Zebrany materiał uczniowie analizowali w szkolnym 
laboratorium a wyniki zapisywali na kartach pracy. Ta grupa zwiedziła też pobliską, bardzo 
nowoczesną oczyszczalnię ścieków.
Grupa badająca glebę wyruszyła rowerami po próbki do lasu. Tam też rozmawiali z leśni-
czym o stanie lasów w Niemczech. W szkolnym laboratorium badali zebrany materiał i 
opracowywali wyniki.
Kiedy przyszedł czas na prezentację projektu, obie grupy chciały wypaść jak najlepiej. Tym 
bardziej, że specjalnie na tę okazję przyjechał pan Horst Miller-Bass, pani dyrektor Koper-
nikusschule, a także rodzice. Grupy przedstawiały swoje wyniki w różny sposób: w formie 
plakatów, pokazów doświadczeń i obszernych opisów, oczywiście w obu językach.
Uroczystego nastroju dodał koncert polskiego ucznia Stasia Kochanowskiego, który zagrał 
na fortepianie utwory polskich i niemieckich muzyków. Wieczór zakończył się wspólnym 
grillowaniem.
Młodzież bardzo chętnie uczestniczyła w zajęciach laboratoryjnych, ale równie chętnie 
poznawała kraj swoich niemieckich rówieśników. Ogromne wrażenie wywarło na nich lot-
nisko we Frankfurcie, jak i sam Frankfurt. Zwiedzali piękną palmiarnię, w której mogli 
podziwiać roślinność z całego świata. Podczas rejsu statkiem zachwycał ich widok wzgórz 
porośniętych winoroślami. Zwiedzali też urocze miasteczko Gelnhausen z zabytkowymi 
uliczkami, rynkiem i kościołem.
Jednak wszystko co dobre, szybko się kończy…i nadszedł czas powrotu do Polski. Między 
młodzieżą nawiązały się przyjaźnie, a przy rozstaniu nie odbyło się bez łez. Aż żal było 
wyjeżdżać.
Dzięki takiej wymianie, uczniowie mieli możliwość, nie tylko wspólnej nauki, ale także 
poznania środowiska przyrodniczego, historii, kultury, zwyczajów oraz tradycji Niemiec  
Polski.
Wspólna realizacja projektu uświadomiła młodzieży, jak ważna jest w dzisiejszych czasach 
znajomość innego języka, a także jak stereotypy zniekształcają pogląd na inny naród.
Na rok szkolny 2007/2008 planowana jest realizacja kolejnego projektu na temat: „Woda, 
jako artykuł żywnościowy”. 

Joanna Dębska
Nauczyciel Zespołu Szkół Rolniczych CKP w  Pszczelej Woli

Uczniowie ZSR CKP 

w Pszczelej Woli

 po raz trzeci w Niemczech!

Już po raz trzeci uczniowie  Zespołu Szkół Rolniczych 
Centrum Kształcenia Praktycznego w Pszczelej Woli zo-
stali zaproszeni do Niemiec w ramach projektu realizo-
wanego  przez niemieckie stowarzyszenie Fürderverein „ 
Schloβ und Gutshofanlage Ludwigsburg e.V.” Od 17 do 
24  września 2006 roku uczniowie ZSR CKP w Pszcze-
lej Woli, pod opieką nauczycieli, Magdaleny Pieleckiej-
-Szafrugi i Pawła Chudzika, wzięli udział w projekcie, 
koordynowanym przez panią Christel Schmidt „ Niemiec-
ko-Polskie spotkania młodzieżowe.” Głównym tematem  
tegorocznych Niemiecko-Polskich spotkań młodzieżo-
wych było zapoznanie się ze wspólnymi historycznymi 
korzeniami w rolnictwie”. 18 września około godziny 
15.00 byliśmy już w nadmorskim miasteczku - Lubminie, 
gdzie zostaliśmy bardzo serdecznie powitani i zakwate-
rowani  w Szkole publicznej. Tego dnia mogliśmy odpo-
cząć po długiej podróży, zatem spędzaliśmy czas na plaży, 
korzystając z pięknej pogody. Następnego dnia przybyli-
śmy do Ludwigsburga, gdzie p. Christel Szchmidt i Va-
lery Beresnatzki, zapoznali nas z otoczeniem i  historią 
renesansowego Zamku Książąt Pomorskich, którym się 
opiekowali. Po zwiedzeniu zamku uczestniczyliśmy w 
wykładzie prowadzonym przez Valerego Beresnatzkie-
go pt. „Zamek renesansowy w Ludwigsburgu – projekt 
– Manufaktura ziół.”, po powrocie do Lubmina uczniowie 
naszej szkoły rozegrali mecz w piłkę siatkową. W środę 
rano udaliśmy się do zakładu Kształcenia Zawodowego w 
Greifswaldzie / Szkoła Kształcenia Ogrodniczego Kem-
nitz – Meirei ( uprawa roślin), gdzie zapoznaliśmy się z 
uczniami tej szkoły, zostaliśmy oprowadzeni po ośrod-
ku i mogliśmy oglądać efekty pracy uczniów (wspania-
ły ogród, piękne, unikalne kwiaty, sadzonki roślin, staw, 
szklarnie). Następnie udaliśmy się do centrum Greifswal-
du, gdzie zwiedzaliśmy ogród botaniczny, ogród miasta, 
Uniwersytet, planetarium , uczestniczyliśmy także w od-
bywających się w tym czasie dniach kultury Greifswaldu. 
W czwartek, wspólnie z uczniami Zakładu Kształcenia 
Zawodowego w Greifswaldzie, pracowaliśmy w histo-
rycznym ogrodzie wystawowym ziół przy Zamku Książat 
Pomorskich w Ludwigsburgu, następnie  wysłuchaliśmy 
wykładu przygotowanego przez p. C. Schmidt  na temat: 
„Historyczny ogród wystawowy ziół”. Po wykładzie p. 
Schmidt uczniowie szkoły w Pszczelej Woli dokonali 
multimedialnej prezentacji naszej szkoły, która wywarła 
duże wrażenie na zebranych i lokalnej prasie. Odpowia-
daliśmy na wiele pytań dotyczących kształcenia w naszej 
placówce. Następnego dnia mogliśmy przeczytać pozy-
tywny artykuł o ZSR CKP w Pszczelej Woli, jej uczniach 
i nauczycielach. W piątek rano zwiedzaliśmy Kryptę 
Książąt Pomorskich i Muzeum Wolgast, uczestniczyliśmy 
w wykładzie na temat „Książęta Pomorskie w Wolgast” 
a następnie zwiedziliśmy Elektrownię atomową w Lub-
minie. W sobotę zwiedzaliśmy Muzeum V2 Pennemünde, 
upamiętniające czasy „zimnej wojny”, spacerowaliśmy po 
Greifswaldzie, wieczorem  uczestniczyliśmy w pożegnal-
nej kolacji w Szkole publicznej w Lubminie. W niedzielę 
pożegnaliśmy się z gospodarzami projektu, p. Schmidt i p. 
Beresnatzkim i wyjechaliśmy z Lubmina. Uczestnicy pro-
jektu byli zadowoleni z wyjazdu, zdobyli w Niemczech 
nowe doświadczenia, zawarli ciekawe  znajomości oraz 
zaprzyjaźnili się z uczniami Zakładu Kształcenia zawodo-
wego w Greifswaldzie.

Magdalena Pielecka-Szafruga
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Podczas sesji Rady Gminy w dniu 6 grudnia 
2006 roku wybrano składy osobowe

 w następujących Komisjach

Komisja Rewizyjna
1. Przewodniczący Krzysztof Żarski
2. Zast. Przewodniczącego Grażyna Skwarek
3. Członek Janina Wiechnik
4. Członek  Roman Moryl

Komisja Budżetu i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego
1. Przewodniczący  Krzysztof Baran
2. Zast. Przewodniczącego Piotr Otrocki
3. Członek   Jan Dojutrek
4. Członek   Sławomir Kapica
5. Członek   Halina Krawczyk
6. Członek   Janusz Sagan
7. Członek   Grażyna Skwarek
8. Członek   Janina Wiechnik 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych
1. Przewodniczący   Sławomir Kapica
2. Zast. Przewodniczącego Jacek Mikuła
3. Członek   Tadeusz Betiuk
4. Członek   Piotr Kępa
5. Członek   Piotr Otrocki
6. Członek   Janusz Sagan

Komisja Gospodarki Komunalnej,
Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa.
1. Przewodniczący   Jan Dojutrek
2. Zast. Przewodniczącego Roman Moryl
3. Członek   Tadeusz Betiuk
4. Członek   Wiesław Jarosz
5. Członek   Halina Krawczyk
6. Członek   Krzysztof Żarski

Komisja Rolnictwa i Działalności Gospodarczej
1. Przewodniczący   Jacek Mikuła
2. Zast. Przewodniczącego Piotr Kępa
3. Członek   Krzysztof Baran
4. Członek   Wiesław Jarosz
5. Członek  Eugeniusz Markiewicz

W dniu 6 grudnia 2006 r. odbyła się druga sesja Rady Gminy Strzyżewice, na 
której Wójt złożył ślubowanie wobec Rady. Pan Jan Andrzej Dąbrowski wy-
powiedział następujące słowa: „Obejmując urząd Wójta Gminy Strzyżewice, 
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd 
sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gmi-
ny Strzyżewice”.
Podczas tej sesji podjęto 12 uchwał.
Uchwała nr II/3/06 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2006 r.
Uchwała nr II/4/06 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku 
od środków transportowych.
Uchwała nr II/5/06 w sprawie wprowadzenia zwolnień w podatku od środków 
transportowych.
Uchwała nr II/6/06 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowa-
nej do obliczenia podatku rolnego na 2007 rok.
Uchwała nr II/7/06 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieru-
chomości obowiązujących na terenie Gminy Strzyżewice na 2007 rok.
Uchwała nr II/8/06 w sprawie ustalenia wysokości diet radnych.
Uchwała nr II/9/06 w sprawie ustalenia wysokości miesięcznej diety ryczałto-
wej dla Przewodniczącego Rady Gminy Strzyżewice.
Uchwała nr II/10/06 w sprawie ustalenia Wójtowi Gminy limitu kilometrów w 
jazdach lokalnych nie będącym własnością pracodawcy. 
Uchwała nr II/11/06 w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Wójta 
Gminy Strzyżewice.
Uchwała nr II/12/06 w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy 
Strzyżewice z organizacjami pozarządowymi, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2007. 
Uchwała nr II/13/06 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Strzyżewice.
Uchwała nr II/14/06 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji 
Rady Gminy Strzyżewice.

Pełne teksty uchwał wraz z załącznikami znajdują się w Biuletynie Informacji 
Publicznej Urzędu Gminy Strzyżewice: www.strzyzewice.netbip.pl 

E.Budzyńska

Pierwsza i druga sesja 
Rady Gminy Strzyżewice V kadencji

Wybory do Sejmiku Województwa Lubelskiego
Dla wyboru radnych do Sejmiku Województwa Lubelskiego 
utworzono 5 okręgów wyborczych, w których łącznie wybie-
rano 33 radnych. Mieszkańcy Gminy Strzyżewice wybierali 
radnych w ramach okręgu nr 2 obejmującego 9 mandatów.
Lista nr 1 KOMITET WYBORCZY PSL – 3. Radnymi z tej 
listy zostali wybrani: Dudziak Henryk, Starownik Marian i 
Wojtas Edward.
Lista nr 4 KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ – 3. Radny-
mi z tej listy zostali wybrani: Frania Jan, Kot Teresa i Solis 
Tomasz. 
Lista nr 5 KW PLATFORMA OBYWATELSKA RP – 1. Rad-
nym z tej listy został wybrany: Flasiński Marek.
Lista nr 6 KKW SLD+SDPL+PD+UP LEWICA I DEMO-
KRACI – 1. Radnym z tej listy została wybrana: Sierakowska 
Izabella.
Lista nr 7 KW SAMOOBRONA RP – 1. Radnym z tej listy 
został wybrany: Krzyszczak Józef. eb

Wyniki wyborów samorządowych 
w Gminie Strzyżewice

cd ze str. 3

cd ze str. 3
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W dniu 29 listopada 2006 r.  w wieku 60 lat odszedł nagle i niespodzie-
wanie prof. dr hab. Andrzej Pidek - kierownik Pracowni Ekonomiki i 
Marketingu Instytutu Sadownictwa i Kwiaciarstwa w Skierniewicach.

Urodził się w 1946 r. we wsi Kiełczewice Górne, w rodzinie włościańskiej. 
Ojciec prowadził 20 - hektarowe gospodarstwo. Już wówczas rodzina pod-
jęła decyzję, że jako najmłodszy syn będzie rolnikiem. Ukończył Liceum 
Ogólnokształcące w Zakrzówku ( matura w roku 1964), następnie Wydział 
Rolniczy Wyższej Szkoły Rolniczej w Lublinie w 1969r. co dla rodziny było 
sygnałem, że obejmie rodzinne gospodarstwo. 
Plany pokrzyżowała oferta, którą pod koniec studiów otrzymał z Oddzia-
łu Pszczelnictwa Instytutu Sadownictwa w Puławach o możliwości pracy 
„koncepcyjnej nad ekonomiką i mechanizacją pasiek”. Wpływ na zaintere-
sowanie się nią miały prywatne kontakty z puławiankami. Tak więc w 1969 
r. rozpoczął pracę jako asystent zajmujący się problematyką ekonomiki 
pszczelarstwa. Przełom polityczny w 1970 r. sprawił, że problemy ekono-
miczne stały się trochę ważniejsze niż uprzednio. 
W Puławach zadomowił się na dobre, do czego przyczyniły się też  puła-
wianki - we wrześniu 1971 zawarł związek małżeński. Rodzinna stabilizacja 
sprawiła, że czas poświęcał na realizacji swoich pasji pszczelarstwa i tury-
styki. Połączeniem tych dwóch pasji był wyjazd na 5- miesięczny staż do 
Stacji Wychowu Matek Pszczelich w Norwegii w 1976 r. 
Pracę doktorską dotyczącą ekonomiki pasiek obronił po powrocie do kraju 
na rodzimej uczelni w Lublinie w 1977 r. i uzyskał tytuł doktora nauk rol-
niczych. Pracę wyróżniono i jako” prawdziwy ekonomista” zajmujący się 
pszczelarstwem został przeniesiony do Instytutu Sadownictwa i Kwiaciar-
stwa w Skierniewicach, do Pracowni Ekonomiki. Jak sam pisał Skierniewi-
ce polubił, bo miały mniej zanieczyszczone powietrze i ciekawą okolicę. 
Po obronie pracy habilitacyjnej, w której „nie zapomniał” o ekonomice 
polskiego pszczelarstwa, w 1992r.  objął stanowisko zastępcy dyrektora 
instytutu d/s naukowych z zakresu pszczelnictwa i kierownika Oddziału 
Pszczelnictwa w Puławach. po 4 latach, powrócił do Pracowni Ekonomi-
ki Instytutu Sadownictwa i Kwiaciarstwa w Skierniewicach obejmując jej 
kierownictwo. 
Od 1998 r prowadził wykłady ćwiczenia i zajęcia z zakresu pszczelarstwa 
ze studentami Wyższej Szkoły Ekonomiczno – Humanistycznej. Niejako 
uwieńczeniem jego działalności naukowej, upowszechnieniowej i dydak-
tycznej  było uzyskanie w dniu 7 grudnia 1999r. w dniu Świętego Ambroże-
go - patrona pszczelarzy tytułu profesora nauk rolniczych.  
Problematyka badawcza, którą się zajmował dotyczyła: pszczelarstwa, 
technologii pasiecznej, ekonomiki, marketingu w pszczelarstwie, także 
pszczelarstwa w Unii Europejskiej i na świecie. Relacje ze swoich licznych 
wyjazdów zamieszczał w czasopiśmie „Pszczelarstwo”. Odbywał wizyta-
cje wielu placówek naukowych (wykłady, referaty) w takich krajach jak: 
Węgry, Czechy, Chiny, Niemcy, USA, Izrael, Holandia, Rosja, Tajlandia, 
Słowacja, Belgia i Szwajcaria. 
Aktywnie uczestniczył w działalności stowarzyszeń i organizacji, był człon-
kiem wielu organizacji naukowych między innymi pełnił funkcje: przewod-
niczącego i członka Rady Naukowej ISiK, był przewodniczącym Komisji nr 
44 ds. Pszczelnictwa PKN, przewodniczącym sekcji pszczelnictwa Komi-
tetu Nauk Ogrodniczych, członkiem Sekcji Ogrodnictwa KBN, członkiem 
Sekcji Rybactwa i Owadów Użytkowych KBN, przewodniczącym Komisji 
ds. Pszczelnictwa PKN. 
Pełnił funkcję Prezesa Pszczelniczego Towarzystwa Naukowego, był człon-
kiem Komisji Ekonomicznej Polskiego Związku Pszczelarskiego, sekreta-
rzem Komisji Ekonomiki Międzynarodowego Kongresu Pszczelarskiego 
Apimondii. Członkiem grupy roboczej ds. integracji z UE, członkiem Ko-
mitetu Redakcyjnego Jornual of Apicultural Science, wiceprzewodniczącym 
Komisji ds. Ogrodnictwa PKN, oraz członkiem Redakcji Pszczelniczych 
Zeszytów Naukowych i Rady Programowej czasopisma „Pszczelarstwo”.
Prowadził badania naukowe dotyczące ekonomiki pasiek, a przede wszyst-
kim obejmujące: wybrane elementy technologiczne produkcji pasiecznej, 
efekty ekonomiczne pasiek różnej wielkości, przy uwzględnieniu zróżni-
cowanej organizacji pracy i jej wydajności, zintensyfikowanie produkcji 
wosku, propolisu i pyłku, efekty ekonomiczne zapylania upraw rolniczych 
przez pszczoły. 

Badania porównawcze tendencji cenowych produktów pszczelich prowa-
dzone w oparciu o preferencje konsumentów przy zakupie miodu, procesy 
dostosowawcze polskiego pszczelarstwa do Unii Europejskiej, badania 
rynku miodu na świecie. 
W ostatnim okresie zwrócił szczególną uwagę na reżym technologiczny i 
jakościowy pozyskiwania i obrotu miodem.  Badania  te stanowiły jeden z 
elementów dostosowania do wymogów Unii Europejskiej.
W dorobku naukowym prof. dr hab. Andrzeja Pidka znalazły się między 
innymi: 44 publikacje naukowe (w dużej części w języku angielskim), 7 
podręczników, skryptów i broszur, 32 prace informacyjno-przeglądowe 
ponad 200 artykułów popularno-naukowych oraz 74 komunikaty i referaty 
naukowe. Nie jest to pełne zestawienie i wymagać będzie ono uzupełnienia 
o najnowsze publikacje.

Niektóre wybrane  publikacje: 
1975: Wydajność pracy w pasiekach różnej  wielkości.  Pszczeln.  Zesz. 
Nauk. nr 19.  
1979: Niektóre ekonomiczne aspekty wychowu  matek pszczelich w Polsce. 
Pszczeln. Zesz. Nauk. nr 23.    
1986: Efektywność dokarmiania rodzin pszczelich w systemie paletowym 
dużymi dawkami syropu cukrowego.  Pszczeln. Zesz. Nauk. nr 30.
1987: Efektywność produkcji propolisu różnymi  metodami. Pszczeln. Zesz. 
Nauk. nr 31.
1988: Efektywność zwiększonej produkcji wosku w  rodzinach pszczelich. 
Pszczeln. Zesz. Nauk. nr 32.
1991: Trendy w ekonomice pasiek w latach 1970 - 88 na  podstawie esty-
macji funkcji. Pszczeln. Zesz. Nauk. Nr 35.
1992: Wykorzystanie pszczół do zapylania sadów. Pszczeln. Zesz. Nauk. 
nr 36. 
1995: The effect of the free market economy on the  economics of apiaries 
in Poland  in the years 1983-1994. The XXXIV International Apicultural 
Congress. Apimondia Publishing House. Bucharest Romania: 73-77
1997: Potencjał produkcyjny pszczelarstwa w Polsce.  Postępy  Apidologii 
w Polsce. 37-46
Jak sam napisał w swojej nocie biograficznej “Polityka nigdy go nie fascy-
nowała, ale nie potrafił być obojętnym na ZŁO z niej wynikające. Współ-
tworzył struktury „Solidarności” na terenie Skierniewic i województwa. 
Polak – Patriota. Instytut Pamięci Narodowej uznał go w 2004 r. za po-
krzywdzonego. 
Koledzy i współpracownicy zmarłego w informacji zamieszczonej na stro-
nie internetowej Instytutu piszą między innymi “Odszedł od nas niespo-
dziewanie śp. prof. dr hab. Andrzej Pidek, niezwykle szlachetny, prawy, 
skromny i Dobry, Wielki Człowiek. Pozostanie na zawsze w naszej pa-
mięci jako osoba niezwykle sympatyczna, ciepła, życzliwa, powszechnie 
lubiana i szanowana. Człowiek o rozlicznych zainteresowaniach, wybit-
ny humanista. Wybitny pszczelarz, autor kilkuset prac naukowych i po-
pularnonaukowych. Członek zarządów wielu pszczelarskich krajowych i 
zagranicznych towarzystw naukowych. Organizator licznych konferencji 
naukowych, bez reszty oddany swojej pracy naukowej. Miał wybitny, oso-
bisty udział w osiągnięciach polskiego pszczelnictwa i nauki.” 
Jak zwykł mawiać “W życiu nadal jestem minimalistą. Mimo to nakłada 
ono na mnie ograniczenia, których nie spodziewałem się.  Za dużo 
pewnie z niego już wziąłem.” Mógł czerpać jeszcze więcej z pożyt-
kiem dla całego środowiska pszczelarskiego, ale stwórca chciał ina-
czej. 
W jego ostatniej drodze obok najbliższej rodziny towarzyszyli mu 
przyjaciele, koledzy i współpracownicy, znajomi oraz delegacje śro-
dowisk pszczelarskich. Został pochowany 2 grudnia 2006 roku na 
cmentarzu w Parczewie.  
Kolejny wybitny człowiek wywodzący się z terenu gminy Strzyżewice, 
który odszedł od nas w 2006 roku.  

Cześć Jego Pamięci 
Rodzinie Zmarłego składamy wyrazy głębokiego współczucia

 
Strzyżewickie Towarzystwo Regionalne 
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PODZIĘKOWANIA
DLA MIESZKAŃCÓW

Komitet Wyborczy Wyborców Prawo i Rodzina Gminy 
Strzyżewice składa serdeczne podziękowania wszystkim 
mieszkańcom naszej gminy, którzy w tegorocznych wybo-
rach samorządowych oddali głos na naszych kandydatów. 
Dziękujemy, że tak duża liczba mieszkańców wzięła udział 
w wyborach samorządowych. 
Chcemy zapewnić, że radni skupieni w Klubie Radnych 
Prawa i Rodziny Gminy Strzyżewice, będą starali się spro-
stać potrzebom mieszkańców na miarę możliwości gminy, 
uwzględniając w swojej pracy możliwie wiele opinii śro-
dowisk lokalnych i grup społecznych.Jesteśmy otwarci na 
współpracę ze wszystkimi środowiskami dla dobra gminy 
rozumianej jako wspólnota małych ojczyzn – poszczegól-
nych miejscowości - niezależnie od tego kto jak głosował. 
Kredyt zaufania, jakim Państwo obdarzyli nas, zainwe-
stujemy w ciężką i uczciwą pracę, tak aby przyniosła ona 
korzyści społeczne, gospodarcze i inwestycyjne dla naszej 
małej Ojczyzny.
DOCENIAMY MĄDROŚĆ MIESZKAŃCÓW GMINY 
STRZYŻEWICE I ZAPRASZAMY WSZYSTKICH PAŃ-
STWA DO UCZESTNICTWA W BUDOWANIU DOBRA 
DLA NASZEJ WSPÓLNOTY.    
Radni Rady Gminy: Piotr Kępa, Tadeusz Betiuk, Piotr 
Otrocki, Janina Wiechnik, Wiesław Jarosz, Janusz Sagan i 
kandydaci: Stanisław Bolibok, Stanisław Kępowicz, Mie-
czysław Janik, Paweł Wojtyła, Stefan Roman Siek, Adam 
Pidek, Zbigniew Kucharczyk oraz radny Rady Powiatu 
Krzysztof Chmielik i kandydaci do Rady Powiatu - Irene-
usz Rapa, Irena Sidor. 
Korzystając z okazji i gościnności KOMPRESU, pragnie-
my tą drogą złożyć wszystkim mieszkańcom gminy najser-
deczniejsze życzenia z okazji świąt Bożego Narodzenia i 
nadchodzącego Nowego Roku. Wszystkim życzymy, by to 
co kryją w sobie święta Bożego Narodzenia - spokój, na-
dzieję i  ciepło ludzkich serc -  towarzyszyło Wam przez 
cały 2007 Nowy Rok.

KWW Prawo i Rodzina GMINY STRZYŻEWICE

Komitet Wyborczy 
PSL Gminy Strzyżewice

pragnie podziękować wszystkim mieszkańcom naszej gmi-
ny, którzy wzięli udział w tegorocznych wyborach samorzą-
dowych darząc zaufaniem naszych kandydatów i oddając 
na nich swój jakże cenny głos. Z woli wyborców w Radzie 
Powiatu zasiadł Artur Walasek   natomiast radnymi Gminy 
Strzyżewice zostali : Dojutrek Jan z Żabiej Woli, Moryl Ro-
man z Polanówki, Żarski Krzysztof z Żabiej Woli, Skwarek 
Grażyna z Osmolic Drugich, Mikuła Jacek z Bystrzycy No-
wej, Markiewicz Eugeniusz ze Strzyżewic, Baran Krzysztof 
z Kiełczewic Maryjskich. 
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Wójt Gminy Strzyżewice 
ogłasza II edycję konkursu na:

W konkursie mogą brać udział gospodarstwa i posesje 
zgłaszane przez: samych zainteresowanych właścicieli, wy-
typowane przez sołtysa, rady sołeckie i radnych.
Zgłoszenie uczestnictwa w konkursie :
do dnia 22 grudnia 2006 r. w Urzędzie Gminy Strzyżewice, 
pokój nr 15
Ocena wyników konkursu obejmuje okres:
od 24.12.2006 r. do 05.01.2007 r.
Dla zwycięzców przewidziano cenne nagrody rzeczowe oraz 
dyplomy.
Ogłoszenie wyników nastąpi poprzez podanie ich do publicz-
nej wiadomości w styczniowym numerze gazety „KOM-
PRES”, a wręczenie nagród i dyplomów Zwycięzcom od-
będzie się podczas uroczystego Spotkania Noworocznego w 
Urzędzie Gminy.
KRYTERIA OCENY KONKURSU NA:
„Najładniejszą bożonarodzeniową aranżację posesji”:
- wykonanie ciekawej bożonarodzeniowej aranżacji posesji,
- ogólny ład i porządek całego obejścia,
- porządek na chodnikach położonych wzdłuż nieruchomo-
ści, tj.: uprzątnięcie śniegu, lodu i innych zanieczyszczeń,
- właściwe gromadzenie ścieków bytowych,
- uregulowana opłata śmieciowa,
- dodatkowym atutem będzie prowadzenie na terenie gospo-
darstwa selektywnej zbiórki odpadów.
Organizując ten konkurs władze gminy liczą na szeroki udział 
mieszkańców, ich zaangażowanie w upiększanie własnych 
siedlisk poprzez wykonywanie ciekawych bożonarodzenio-
wych aranżacji, utrzymywanie czystości i porządku, a przez 
to bezpośredni wpływ na poprawę wyglądu poszczególnych 
wsi i posesji.

Serdecznie zapraszamy do udziału w konkursie
ORGANIZATORZY


